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　　我們承諾，領受福音的精神。我們立志謙卑學習洛桑的福音遠象，行在福音的光中，在中國社會宣揚

福音，在中國教會推動福音運動。

我們承諾，竭力保守聖靈所賜合而為一的心。我們立志效法洛桑的合一榜樣，彼此接納，活出聖約群

體彼此相愛的樣式，在世人和天使面前見證上帝，使他的榮耀得著稱讚。

我們承諾，攜手邁入普世宣教。我們立志領受洛桑的宣教異象，忠心為普世宣教禱告，展開宣教動

員，推動宣教教育，差派宣教士。

我們承諾，全力培育新一代青年領袖。我們立志領受洛桑回應時代的精神，把福音遠象傳遞給年輕一

代，以創造性的方式傳揚古舊的十架救恩。

We commit ourselves to loving the gospel of Christ. We are determined to humbly learn the vision of 
evangelization of the Lausanne Movement, to walk in the light of the gospel, to proclaim the gospel in Chinese 
society, and to advance the evangelical movement.

We commit ourselves to maintaining the unity of the Spirit in the bond of peace. We are determined to 
receive one another, to strive for the unity exemplified in the Lausanne Movement and to live out a loving 
covenant community, so that we can bring praise to His glory as a spectacle to angels and men.

We commit ourselves to joining hands with the global church in world missions. We are determined to take 
the vision of world mission of the Lausanne Movement, to pray faithfully for world missions, and to take action 
in mission mobilization, mission education and missionary sending.

We commit ourselves to raising up younger leaders of the next generation. We are determined to respond to 
the challenges and opportunities of our era in the spirit of Lausanne Movement, pass the vision of evangelization 
onto the younger generation and proclaim the salvation message of the old rugged cross with creative methods.

2010年10月，「第三屆洛桑大會」在南非開普敦舉行，只有少數的中國教會代表能夠

離開中國，出席會議。為此，洛桑委員會在2011年低調地計劃在東亞舉行一個特別的聚會。

2013年6月「亞洲教會領袖論壇」在韓國首爾舉行，來自亞洲各國的教會領袖逾300人，其中

超過100位是未能參加第三屆洛桑大會的中國代表，是次能代表數以百萬計的中國信徒出席會

議，這是自1949年以來，首次有如此多的中國基督徒領袖參加國際性的聚會，在教會歷史上

具有極大的意義。

在「首爾會議」結束之前，中國代表為回應2010年開普敦會議所公佈的《開普敦承諾》，

北京錫安教會的金明日牧師帶領眾中國領袖起草並簽署《首爾承諾》(中國)，全文如下：
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